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INTERPELLATION TILL STATSRÅD

Till finansminister Magdalena Andersson (S)

2016/17:547 Elskatten 

Vid årsskiftet inträdde nya regler för energiskatt. Tidigare skedde nedsättningen 
av skatten på fakturan. Nu måste företagen ansöka om återbetalning av skatt i 
efterhand. 

Detta medför problem för exempelvis växthusföretag som är säsongsberoende 
och där produktionskostnaderna och försäljningsintäkterna hamnar långt ifrån 
varandra tidsmässigt. När företagen tvingas ligga ute med pengar i väntan på att 
få tillbaka på skatten så riskerar detta att drabba verksamheten negativt. 
Nödvändiga inköp och expansioner av företag skjuts upp, vilket i sin tur kan 
leda till minskade intäkter och färre jobb.   

Sverige behöver fler företagare och mindre regelkrångel.

Med anledning av ovanstående vill jag fråga finansminister Magdalena 
Andersson:

 

Avser ministern att vidta några åtgärder för att förenkla den process gällande 
elskatten som anförs ovan och i så fall när kan detta tänkas ske?

………………………………………

Cecilie Tenfjord-Toftby (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander

Från Riksdagsförvaltningen
2017-05-31
Besvaras senast
2017-06-16


